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§ 139 Ansökan om investeringsmedel för ny 
solcellsanläggning på Trollsländans förskola 

Kommunstyrelsens sammanträden den 1 Juni 2021. 
 
Nu har ytterligare ett beslut om att investera i solceller på en förskola 
fattats. Detta trots att kommundirektören fick ett uppdrag i mars 2020 om 
att utreda solenergilösningar på lämpliga kommunala fastigheter. Detta 
uppdrag har dock inte återrapporterats i utskottet än men man fortsätter att 
besluta om solcellslösningar på våra fastigheter. 

Styret, tillsammans för Tyresö, verkar dock inte vara intresserade av att 
vänta tills utredningen är klar. Vi är positiva till solceller men vi vänder oss 
starkt mot att man för över ett år sedan lade ett uppdrag om en utredning i 
frågan men man inte vill vänta på svaret. Extremt slöseri med resurser, vi 
utgår från att någon faktiskt har arbetat med uppdraget. Detta handlar inte 
om något annat än att man egentligen struntar i hur våra gemensamma 
resurser används. Det är skattebetalarnas pengar och det är vårt ansvar att 
hantera dessa seriöst vilket vi menar att man inte gör, det är bara 
signalpolitik. 

 

Anki Svensson (M) 
Oppositionsråd 


